

liament, signifying their horror and indignation at the crime.

Her Majesty was pleased to receive very graciously the despatch of your Lordship's sympathy tendered by you.

The Queen commands me to state that she received with deep satisfaction the address of the Canadian Parliament, and that in this and in all other trials she derives consolidation and support from the affectionate attachment of her people in all parts of her Dominion.

I have, &c.,

(Signed,) BUCKINGHAM and CHANDOS.  
Governor the Right Hon. Viscount Monck.

**Hon. Mr. Campbell** acquainted the House that he had another message from His Excellency the Governor General, under his sign manual, which His Excellency had commanded him to deliver to the House.

His Excellency the Governor General transmits for the information of the Senate, a copy of the *Canada Gazette*, by authority, dated December 19th, 1868, by which it will be seen this His Excellency was pleased to appoint Aquila Walsh, Esq., M.P., the Honourable Edward Barron Chandler, Charles John Brydges, Esquire, and William Foster Coffin, Esquire, as Commissioners of the Intercolonial Railway, under Statute 31st Vic., cap. 13.

#### NOTICES OF MOTION

By the **Hon. Mr. Bureau**—For Thursday next, the 22nd instant—For an address to His Excellency the Governor General, praying that His Excellency will be pleased to cause to be laid before the House copies of:

1st. All papers and documents relating to the accusation, trial, and condemnation of the Rev. John McMahon, a Roman Catholic Priest, after the invasion of the Fenians in the County of Welland, in the Province of Ontario, on the second day of July, 1866.

2nd. All petitions and memorials praying for the pardon of the said Rev. John McMahon, or the commutation of his sentence.

3rd. And notes or report of the Judge who presided at the trial of the said Rev. John McMahon, addressed to the Governor in Council, and all reports of Council, or Orders in Council, on the above subject.

By the **Hon. Mr. Ryan**—Notice for Wednesday, the 21st of April, 1869—For an Address to His Excellency the Governor General for copies of all correspondence between the

du Parlement canadien, faisant connaître l'horreur et l'indignation que leur inspirait cet attentat.

Il a plu à Sa Majesté de recevoir très gracieusement l'expression de sympathie de Votre Seigneurie.

La Reine m'ordonne de dire qu'Elle a reçu avec une satisfaction profonde le message du Parlement canadien, et que dans cette épreuve comme dans toutes les autres, Elle trouve une consolation et un appui dans l'attachement affectionné de son peuple de toutes les parties de son Empire.

J'ai, etc.,

(signé,) BUCKINGHAM and CHANDOS.

Au Gouverneur, le très honorable vicomte Monck.

**L'honorable M. Campbell** informe la Chambre qu'il avait un autre message de Son Excellence le Gouverneur Général, sous son seing manuel, que Son Excellence l'avait chargé de remettre à cette Chambre:

Son Excellence le Gouverneur Général transmet, pour l'information du Sénat, copie de la *Gazette du Canada* en date du 19 décembre 1868, par laquelle on verra qu'il a plu à Son Excellence de nommer M. Aquila Walsh, député, l'honorable Edward Barron Chandler, M. Charles John Brydges, et M. William Foster Coffin, commissaires du Chemin de fer Intercolonial, en vertu du Statut 31 Vict., chap. 13.

#### AVIS DE MOTIONS

**L'honorable M. Bureau**: pour le jeudi, 22 avril 1869, priant Son Excellence de bien vouloir faire déposer à la Chambre les documents suivants:

1) Tous les titres et documents relatifs à l'accusation au procès et à la condamnation du R.P. John McMahon, après l'invasion des Fenians dans le comté de Welland, province de l'Ontario, le deuxième jour de juin 1866.

2) Toutes les pétitions et les mémoires demandant la grâce dudit révérend père, ou la commutation de sa peine.

3) Et les observations ou le rapport faits par le juge qui a présidé le procès dudit révérend père, et adressés au Gouverneur en Conseil, de même que tous les rapports, ou décrets du Conseil, relativement à cette question.

**L'honorable M. Ryan** dépose un avis de motion pour le mercredi 21 avril 1869, priant Son Excellence le Gouverneur Général de faire déposer toute la correspondance échangée entre